No: 204014

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園家長系列工作坊:香薰香水/香薰潤唇膏製作

114	H4	払	•
可义	石乂	者	•

本校將邀請講者舉辦工作坊融合親子管教主題,家長透過學習的過程中,更能加強家長關注自身及孩子的情緒問題,促進親子間建立和諧、親密的關係。有關詳情如下:

日期: 2024年4月26日(星期五)

時間:(1) 下午1:30-3:00 (香薰香水工作坊)

(2) 下午 3:00-4:30 (香薰潤唇膏工作坊)

地點:本幼稚園

內容:1. 教授香薰治療基本知識和製作技巧

2. 認識精油對緩解情緒的影響力(發揮孩子長處)

費用:全免

名額:10人(每組活動各有10個名額,家長只能二選其一報

名,如報名人數超出預期,將以抽籤形式決定)

交回條日期:四月十五日(星期一)前交回班主任。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

><-----

家長系列工作坊:香薰香水/香薰潤唇膏製作 回 條

敬	覆	者	:
A	12	\rightarrow	

本人為______班學生_____家長,□樂意/□不樂意 參加 貴校舉辦之家長系列工作坊。

- □ (1)香薰香水工作坊 (下午1:30-3:00)
- □ (2)香薰潤唇膏工作坊 (下午3:00-4:30)

請以☑表示希望參加的活動

此覆

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

家長簽署	:	
聯絡電話	:	

日 期:2024年 4 月___日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 240414

9th April, 2024

Dear Parents,

Integrating parent-child discipline - Perfume/Lip balm Handmade Workshop (Parent series)

Our school will invite the speaker to hold a workshop integrating parent-child discipline. Through the learning, parents can pay more attention to their own and their children's emotional problems, and establish a harmonious relationship between parents and children. Details are as follows:

children. Details are as follows:	
Date: 26 th April, 2024 (Friday) Fime: (1) 1:30 p.m 3:00 p.m. (Perfume Handmade Workshop) (2) 3:00 p.m 4:30 p.m. (Lip balm Handmade Workshop)	
Venus: Our kindergarten	
Contents: (1) To learn the basic knowledge of aromatherapy (2) To understand the benefits of using essential oils for mood relief (pla child's strengths)	y to
Fee: Free	
Quota: 10 persons per each workshop (Parents are allowed to choose either one. If	the
participants exceed the limit, the decision will be made by drawing)	
Please return to the class teacher before 15th April, 2024 (Monday)	
Yours faithfully,	
Cheng Ka Fung	
Principal	
}<	_
Reply Slip	
Integrating parent-child discipline - <u>Perfume/Lip balm Handmade Workshop</u>	
Dear Principal,	
I am the parent/guardian of the student class	
will participates / not participate the workshop.	
(1) Perfume Handmade Workshop (1:30 p.m 3:00 p.m.)	
(2) Lip balm Handmade Workshop (3:00 p.m 4:30 p.m.)	
Parent/Guardian's Signature :	_
Contact phone number:	_
Date:	

^{*} Please put a "✓" in the appropriate box